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Esimene idee kriisisituatsioonis reageerimiseks

on tavaliselt praktikas halb idee.



Peamine pidur ettevõtte kasvul

on alati juht.



Kõike ei pea kunagi ise tegema

veel vähem siis kui on kriis.



Kui kõik on niigi halvasti,

siis parim aeg uusi ideid proovida.



Kui pole süsteemi,

siis ei saa ka tulemust mõõta.



Näe võimalust, mitte takistusi.
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